
Zápisnica 

z XXII. zasadnutia obecného zastupiteľstva vo Vojke konaného
dňa 29.09.2021

Prítomní:

- Kulcsár Zsolt - starosta obce
Poslanci Obecného zastupiteľstva - Balog Zoltán, Bók Attila, Ing. Kajla Ján, Ing.
Némethi Gábor, Reško Ladislav
Hlavný kontrolór - Ing. Tóth Alexander

- Zapisovateľka zápisnice - Csomaová Alžbeta

Neprítomní: -

Prezenčná listina tvorí prílohu zápisnice.

1. Otvorenie zasadnutia
Starosta obce privítal prítomních a konštatuje, že z celkového počtu 5 poslancov sú 
prítomní 5, ide o celkový počet poslancov, preto obecné zastupiteľstvo je uznášania 
schopné.
Po otvorení zasadnutia starosta obce navrhol nasledovný program OZ:
1. Otvorenie zasadnutia
2. Voľba overovateľov zápisnice
3. Určenie zapisovateľa
4. Schválenie programu rokovania OZ
5. Rôzne
6. Návrh na uznesenie
7. Záver

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne súhlasilo s programom.

Za: 5 (Balog Zoltán, Bók Attila, Ing. Kaj la Ján, Ing. Némethi Gábor, Reško Ladislav) 
Zdržal sa: 0
Proti :0

2. Určenie overovateľov zápisnice
Starosta obce navrhol za overovateľov zápisnice: Ing. Némethi Gábor, Balog Zoltán

3. Určenie zapisovateľa zápisnice
Starosta obce za zapisovateľku zápisnice určil Alžbetu Csomaovú
Za: 5 zdržal sa: 0 proti: 0



4. Rôzne
Starosta obce Vojka predniesol správu o udalostiach za posledné tri mesiace:

- Súdne žaloby:
> Pri rekonštrukcii budovy MŠ pracoval subdodávateľ Patress Group ktorý podal 

na súd žalobu o vymáhanie cca 23 tis. Eur. Na základe požiadavky súdu 
a advokáta obce sme na súd predložili potrebné materiály a dokumenty. 
Pojednávanie bude v mesiaci Október 2021.

> Druhé súdne pojednávanie bude v koncom novembra vo veci p. Š. Juhásza 
ohľadom vlastníctva pôdy.

- Oprava ciest: Starosta obce konštatoval, že na cintorínsej ulici sú veľké diery, poslanci 
preto navrhli opraviť resp. asfaltovat’ celý úsek Cintorínskej ulice. Starosta obce ich 
informoval, že asfaltovanie je veľmi drahé cca 70,- €/ m2. Preto sa rozhodlo, že veľké 
diery vyčistia a opravia s betónovou výplňou, aby bol lacnejší.

- Pamiatkový úrad Košice - Navštívil nás p. Ing. Hriň z pamiatkového úradu, 
informoval nás, že budú nové výzvy na kultúrne pamiatky, kultúrne domy, múzea atď.) 
Vykurovací systém v MŠ - starosta obce informoval poslancov, že súčasný 
vykurovací systém je veľmi drahý, a je zato, aby sa prešlo na plynové kúrenie. Poslanci 
navrhli, aby vyžiadal od firmy Zanzi ako aj od firmy Novogaz-Mentová prípadne od 
iných firiem vypracovať cenové kalkulácie a analýzy resp. cenové ponuky.
Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce Vojka aby vyžiadal cenové kalkulácie a 
analýzy resp. cenové ponuky.

Za: 5 (Balog Zoltán, Bók Attila, Ing. Kajla Ján, Ing. Némethi Gábor, Reško
Ladislav)
Zdržal sa: 0
Proti :0

Cyklistická cesta: Starosta taktiež informoval poslancov OZ, že starosta obce zo 
Zatína navrhol vybudovanie cyklistickej cesty medzi obcami Zatín, Vojka, S vinice, Rad 
a Svätá Mária. Obce ktoré budú zapojené do tohto projektu musia zaplatiť svoj finančný 
podiel v projekte. Poslanci navrhli aby v k.ú. Vojka mali dlhšiu cestu cez hrádzu až k 
futbalovému ihrisku.

- Ďalej starosta obce informoval poslancov, že učitelka MŠ podala žiadosť o rozviazanie 
pracovného pomeru k 31.8..2021. Nakoľko máme MŠ s celodennou starostlivosťou 
musíme mať dva učiteľky, preto sme vypísali konkurz na obsadenie miesta učiteľky. 
Zatiaľ však nikto nepodal žiadosť, preto konkurz na obsadenie miesta učiteľky musíme 
zopakovať.

- Vymáhanie daňových a nedaňových nedoplatkov
Starosta obce Vojka konštatoval, že začal vymáhať daňové a nedaňové nedoplatky, ako 
aj nevrátené pôžičky poskytnuté obcou.



Vyzýva dlžníkov o zaplatenie dlhov, pri vyšších sumách je však dohodnutý splátkový 
kalendár s podmienkou, že pri vynechané čo i len jednej splátky, stráca platnosť 
splátkový kalendár a zostatok dlhu sa bude vymáhať len súdnou cestou resp. cez 
exekútorský úrad. Z vyzvaných dlžníkov boli taký kto ihneď vyplatili svoj dlh, ale 
s väčšinou dlžníkov sme museli podpísať splátkový kalendár.

- V ďalšom bode starosta obce Vojka informoval poslancov o stave prepísanie autobusu, 
ktorú sme dostali od druženej obci Gesztely. Potrebné doklady sme museli dať 
prekladať, potom vybavíme povinné náležitosti na polícií, okrem toho musíme získať 
šoféra, ktorý má oprávnenie šoférovať autobus. Poslanec Ing. Kajla povedal, že je 
potrebné nájsť, nové vhodnejšie miesto pre autobus.

- Vybudovanie chodníka - Verejné obstarávanie ohľadom projektu vybudovanie 
chodníkov už druhý krát bol neúspešný, nielen u nás ale aj v ostatných obciach. Verejné 
obstarávanie, preto bude ešte ráz vypísané.

5. Záver
Nakoľko nikto nemal žiadne iné pripomienky alebo návrhy, starosta obce sa poďakoval 
za účasť všetkým a ukončil zasadnutie OZ.

Zapísala: Csomaová Alžbeta

Overovatelia zápisnice:

Ing. Némethi Gábor ....................................

Balog Zoltán: ........................................


